

# 「2024/2025 小一自行分配學位」結果及註冊日期

## Primary One Admission 2024 Successful Applicant Children for Discretionary Places

### 公佈日期：Announcement date:

申請結果於 2023 年 **11 月 20 日** (星期一)公佈。

1. 家長可於 2023 年 11 月 20 日早上 10:00 後透過「小一入學電子平台」
2. 本校以 Whatsapp 訊息通知家長
3. 致電 2446 1188 向校務處職員查詢結果。

若 貴子女成功獲派本校，敬請家長留意以下資訊。

The results of the application will be announced on Monday, 20th November, 2023.

1. Parents also can check results via POA e-Platform.
2. Parents will get Whatsapp messages from our staff.
3. Parents can call the staff of the school office at 2445 0101 after 10:00 a.m. on 20th November, 2023 to check the results. If your child is successfully assigned to the school, parents are advised to pay attention to the following information.

### 註冊日期：Registration date:

2023 年 **11 月 22 至 23 日** (星期三至星期四)

上午 9:00 – 中午 1:00      下午 2:00 – 下午 5:00

22<sup>nd</sup> November to 23<sup>rd</sup> November, 2023 (Wednesday and Thursday)

9:00 a.m. - 1:00 p.m.      2:00 p.m. - 5:00 p.m.

### 註冊須知：Important note for registration:

1. 小一入學申請表家長存根(黃色)
2. 學童證件相壹張
3. 如學生於內地出生，請交單程證副本乙張
4. 如有查詢，歡迎與本校書記陳小組聯絡，電話：2446 1188 / 2446 1251

### 注意：

已被取錄的學生，如不在上述期限到本校辦理註冊手續，則會被當作放棄自行分配學額論，其學位將由備取生取代。

Please bring along the following documents when registering:

1. A copy of the Application Form for the Primary One Admission Form (yellow copy);
2. One photo of the student's half body;
3. If the student is born in the Mainland, please submit a copy of the one-way permit.
4. If parents have any inquiries, please contact our school secretary Miss Chan. Tel: 2446 1188 / 2446 1251

**Important note:**

Students who fail to enroll prior to the deadline will be withdrawn from admission and their places will be replaced by students on the waiting list.

**註冊地點 : Registration venue:**

本校一樓 101 室 1/F Room 101

歡迎加入李東海  
小學大家庭！  
Welcome to our  
school!

